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Latvijas Slēpošanas federācijas (LSF) 
Kalnu slēpošanas darba komisijas sanāksmes 

PROTOKOLS Nr. ALP/2021/11 
 
2021. gada 14. oktobrī plkst. 11:00 
Tiešsaistes video platformā Microsoft Teams 
 
Piedalās: Klubs vai sporta skola  (LSF biedrs): Pārstāvji: 

 Biedrība “Sporta Klubs Apex”  Kristīne Cera 
 Biedrība “Sporta Klubs “ASI””  Andris Krauja 

 Dainis Krauja 
 Biedrība “Sporta Klubs Kore”  Jānis Korde 
 Biedrība “SK Pantera”  Sandra Meldere  

 Ieva Meldere 
 Madara Meldere 

 Biedrība “Sporta klubs “White 
Rush” 

 Elvis Opmanis 
 Lauris Opmanis 
 Marita Gintere 

 Biedrība “Snowfeel”  Renārs Doršs 
 Aldis Andersons 

 Biedrība “Sporta Klubs Virsotne”  Jana Zvejniece  
 Kristaps Zvejnieks  
 Žaklīna Frickausa 

 Biedrība “Sporta klubs 
Ziemeļpols” 

 Gunta Gasūna (no 11:37, 4. jaut.) 
 Lelde Gasūna 
 Evelīna Gasūna 

 Siguldas Sporta skola   Ilze Ratniece 

 Biedrība “N57”  Dinārs Doršs 
 Anna Bondare 
 Betija Burkovska 
 Ulla Ģērmane 

  
LSF prezidents, sapulces vadītājs: Dinārs Doršs 
LSF valdes loceklis: Daniels Fogelis 
LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis 
LSF grāmatvede: Laila Liniņa 

 

Darba kārtība 

1. Latvijas kausa nolikuma projekts, tā apstiprināšana. D. Doršs 
2. Latvijas čempionātu nolikuma projekts, tā apstiprināšana. D. Doršs 
3. Par dalībnieku reģistrāciju LSF kalendāra sacensībām. D. Doršs 
4. Par BC1 norisi SnowArena 16.-21.11. D. Doršs 
5. Dažādi. 
 

1. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka izsūtījis darba komisijai Latvijas Kausa nolikuma projektu. Kopīgo 
nolikumu  uz ekrāna, informē par detaļām.  

Par Pret Atturas Nebalso 

5 0 0  1 (Snowfeel) 
NOLEMJ: 
1.1. apstiprināt un virzīt apstiprināšanai LSF valdē Latvijas Kausa nolikumu 
2021./2022. gada sezonai. 
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2. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs kopīgo ekrānu un demonstrē Latvijas Čempionāta nolikuma projektu, kas 
iepriekš nosūtīts darba komisijas locekļiem. Informē par saturu, papildinājumiem.  

Par Pret Atturas Nebalso 

5 0 0  1 (Snowfeel) 
NOLEMJ: 
2.1. apstiprināt un virzīt apstiprināšanai LSF valdē Latvijas Čempionāta nolikumu 
2021./2022. gada sezonai. 

 

3. Izteicās: D. Doršs, J. Zvejniece, L. Liniņa, A. Raugulis 

D. Doršs informē par dalībnieku reģistrāciju LSF kalendāra sacensībām. Paskaidro, ka 
šobrīd notiek reģistrācijas sistēmas izstrāde, kas ir laikietilpīgs un dārgs process, ko 
uzņēmies veikt Uldis Brīze, prognozēts, ka šī sistēma sāks darboties īsi pirms Lietuvas 
Baltijas kausa posma. Informē, ka katram Latvijas dalībniekam tiks piešķirts unikāls kods, 
kas būs jāievada reģistrējoties. Tiek plānots par veidu, kā klubiem un sporta skolām 
sacensībās Latvijā samaksāt vienā maksājumā un attālināti, atsakoties un kases aparāta 
sacensību norises vietā un izvairoties no drūzmēšanās pasākuma laikā, informē par 
iespējamajiem variantiem – rēķins, kvīts.  

J. Zvejniece ierosina jauniešu grupās ļaut pieteikties pēdējā brīdī sacensību dienā uz 
vietas par dubultu maksu. D. Doršs skaidro, kāpēc būtu maksimāli jāizvairās no tā, ka 
dalībnieki piesakās pēdējā brīdī – izloze jau būs notikusi, starta listes sagatavotas u.c. 

Par Pret Atturas Nebalso 

5 0 0  1 (Snowfeel) 
NOLEMJ: 
3.1. pieņemt zināšanai D. Dorša sniegto informāciju par dalībnieku reģistrāciju LSF 
kalendāra sacensībām. 

 

4. Izteicās: D. Doršs, S. Meldere, J. Korde, G. Gasūna, K. Cera, J. Zvejniece, R. Doršs, A. 
Raugulis,  

D. Doršs informē par BC1 norisi SnowArena 16.-21.11. Pašlaik būtiski saprast, vai 
pasākums varēs norisināties pandēmijas dēļ. Tuvākajās dienās izsūtīs ielūgumu, treneru 
sanāksmes, visticamāk, notiks attālināti. Pašlaik pasākumu rīkot ir atļauts, informē par šī 
brīža ieceļošanas u.c. noteikumiem Lietuvā. Jautā klubu pārstāvjiem, kuri no klubiem 
šobrīd plāno doties uz BC sacensībām Lietuvā. 

S. Meldere sanāksmes sarakstē informē, ka SK Pantera plāno doties.  

J. Korde sanāksmes sarakstē informē, ka Kore plāno. 

G. Gasūna sanāksmes sarakstē informē, ka Ziemeļpols pagaidām neplāno. 

J. Zvejniece informē, ka SK Virsotne pašlaik plāno piedalīties, taču nevar prognozēt 
dalībnieku skaitu.  

K. Cera sanāksmes sarakstē informē, ka Apex plāno doties, bet baida tas, ka uz skolu 
nevarēs pēc tam iet. 

R. Doršs informē, ka pagaidām plāno doties.  

Par Pret Atturas 

6 0 0  
NOLEMJ: 
4.1. pieņemt zināšanai D. Dorša sniegto informāciju par BC1 norisi SnowArena 16.-
21.11. 
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5. 

5.1. Izteicās: D. Fogelis 

D. Fogelis informē, ka pasūtītie mieti ir piegādāti, un tos iespējams saņemt, iepriekš ar 
viņu sazinoties.  

 

Sapulce beidzas plkst. 12:03. 
 
 
Sapulces vadītājs Dinārs Doršs 
 
 
 
Protokolu sastādīja L. Šķibuste. 

 


